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غلامرضا دهقان ناصرآبادی نماینده محترم مردم شریف شهرستان های 
کازرون و کوه چنار در مجلس دوازدهم شورای اسلامی با اشاره به اقدامات 

توسعه  ای دکتر حسینی مدیرعامل بانک مسکن در تقویت توان مالی این 
بانک و تلاش برای پیش��برد طرح نهضت ملی مس��کن، خواستار حمایت 
کامل دولت محترم از سیاست ها و اهداف مدیرعامل بانک مسکن در جهت 

خانه دار شدن مردم و رفع دغدغه های مردم در حوزه مسکن شد.
نماینده محترم مردم کازرون در مجلس ش��ورای اسلامی در گفت و گو  
با خبرنگار هیبنا با اش��اره به تحولات بس��یار مثبت یکسال اخیر در بانک 
مس��کن گفت: از زمان تصدی دکتر سید عباس حسینی در این بانک، به 
دلیل سوابق درخش��ان و تجارب ارزشمند ایشان در عرصه های اقتصادی، 
اتفاقات مثبتی در بانک مسکن رقم خورده است که امضای قرارداد سپرده 
گ��ذاری ارزی ۲ میلیارد دلاری با صندوق توس��عه ملی و تصویب افزایش 

سرمایه ۱۰۰ همتی در قانون بودجه ۱۴۰۳ از جمله این موارد است.
وی ادامه داد: بانک مس��کن با وجود برنامه ریزی ها و تلاش های بس��یار 
ارزن��ده مدیرعامل بانک برای جذب مناب��ع در مدت اخیر، به دلیل صرف 
مناب��ع داخلی در جهت اج��رای هر چه بهتر سیاس��ت های کلی نظام در 
راس��تای تقویت س��اخت مس��کن در کش��ور برای قش��ر محروم جامعه 

و بالاخص اجرای طرح نهضت ملی مس��کن دچار ناترازی ش��ده اس��ت و 
متاس��فانه افزایش س��رمایه ۱۰۰ همتی بانک مس��کن به رغم تصویب در 
قانون بودجه ۱۴۰۳، به دلیل عدم همکاری برخی سازمان ها در دولت قبل 

مثل سازمان برنامه و بودجه، همچنان مسکوت مانده است.
وی اف��زود: بدون تردید بانک مس��کن برای تداوم جری��ان تامین مالی 
س��اخت مسکن در کشور به حمایت هایی در سطوح عالی تر نیاز دارد؛ چرا 
که س��اخت مسکن برای اقشار آس��یب پذیر و خانه  دار کردن آنها به عنوان 

یکی از دغدغه های مهم نظام، اصلی ترین رسالت  بانک مسکن است.
وی گفت: مجلس شورای اسلامی عزمی جدی برای حمایت همه جانبه 
از بانک مس��کن دارد و از این رو تقویت مالی این بانک را از دولت محترم 

خواستاریم.
وی در پایان اظهار داشت: امیدواریم دکتر حسینی با برنامه های بسیار 
خوبی که در بانک مسکن و برای توسعه بخش مسکن کشور دارند؛ بتوانند 
با حمایت مسئولان به این اهداف که در زمره اهداف واقعی نظام جمهوری 

اسلامی است؛ دست یابند.

عص�رآزادی/ ش�هرام ص�ادق زاده: مدیرکل 
صدا و سیمای مرکز آذربایجان  شرقی گفت: تا 
به حال ۲۰ قطعه موس�یقی آذربایجانی در این 
مرکز تولید ش�ده اس�ت اما برنامه ریزی جهت 
افزای�ش آن ب�ه ۱۰۰ قطعه را مدنظ�ر قرار داده 
ایم و طی مذاکراتی با صدا و س�یمای کش�ور، 
مقرر ش�ده تا تولیدات موسیقی آذربایجانی به 

تدریج انجام گیرد.
"اکب��ر رضایی" روز ۲۲ مرداد ۱۴۰۳ در نشس��ت 
هم اندیش��ی خود با اصحاب رسانه های آذربایجان  
شرقی به مناس��بت روز خبرنگار افزود: جبهه رسانه  
ای اس��تکبار ش��کاف برداش��ته و نمی تواند بر روی 
حقای��ق پرده بکش��د و طرف ناح��ق تاریخ، ترس از 
انتش��ار خبرهایی که جلوه اس��تکبار و اس��تعمار را 

نشان می دهد دارد.
به طور متوسط س�الانه بیش از ۷۲۰ گزارش 

خبری و تولیدی شده است
وی با اشاره به اینکه تلاشهای رسانه ای بر شفاف 
س��ازی افکار عمومی در مقاب��ل حوادث و رفتارهای 
نظام س��لطه تاثیر بگذارد ادام��ه داد: هم اکنون نیز 
می  توان در فلس��طین مشاهده کرد که خبرنگارانی 
ک��ه با کلام و گزارش خود در دنیا تحولاتی را انجام 
می دهند از سوی رژیم اسرائیل نشانه گرفته شده و 

به شهادت می  رسند.
رضایی با ذک��ر این نکته که فعالیت رس��انه ملی 
طبیعتاً نس��بت به گذشته متفاوت شده است اضافه 
کرد: ب��ا این حال، گزارش  های وی��ژه ای که مدنظر 
صداوسیماس��ت گزارش های سند محور است که به 
طور متوسط در س��ال بیش از ۷۲۰ گزارش خبری 
و تولیدی داش��ته ایم و هر ماه بی��ش از ۶۰ گزارش 

خبری تولید شده است.
قرار اس�ت هر ۲ ماه یکبار گزارشی از مسائل 

شهرستان ها تولید شود
وی در خص��وص فعالیت های رس��انه ای انتخابات 
مجلس شورای اسلامی در شبکه استانی اضافه کرد: 
در زم��ان انتخابات نمایندگان مجلس، با اجرای ۹۸ 
میزگرد در بین استان ها مقام اول را در این حوزه به 

خود اختصاص دادیم.
رضایی با اشاره به اینکه در آینده نزدیک هر ۲ ماه 
یکبار گزارشی از مسائل منطقه ای سطح شهرستان ها 
تولید ش��ده و خبرنگاران درباره مشکلات شهرستان 
خود مطالبی را ارائه می دهند اظهار کرد: حدود ۶۱ 
درصد از مردم آذربایجان ش��رقی برنامه های شبکه 
اس��تانی سهند را تماشا می کنند که این آمار تنها ۲ 

درصد از آمار کشوری پایین  تر است.
مدیرکل صدا و س��یمای مرکز آذربایجان ش��رقی 

با بیان اینکه برنام��ه کودک و تولید و پخش محتوا 
ب��رای کودکان از اهمیت بیش تری برخوردار اس��ت 
گفت: در تلاش برای تقویت برنامه کودک هس��تیم 
ت��ا از برنام��ه ناز بالالار بیش��ترین به��ره را به انجام 

رسانیم.
حمایت از صدا و س�یما در داخل آذربایجان 

شرقی قابل توجه نیست
وی در خص��وص ضرورت تولی��د برنامه های طنز 
و تقوی��ت برنامه هایی همچون راس��ته کوچه افزود: 
در واقع، در نویس��ندگی ضعف داریم و نیازمند قلم 
توانمن��د و ق��وی برای تولید برنامه طنز هس��تیم تا 
برنامه های مختلف طنز، تولید ش��ده و در این راستا 
نیازمند مدارس��ی هستیم که در تربیت طنزنویسان 
ت��لاش نمایند که نیازمند پای��ه کار بودن آموزش و 

پرورش و اداره فرهنگ و ارشاد است.
رضای��ی با ذکر این نکته که بودجه صداوس��یمای 
مرکز آذربایجان  شرقی در طول یک سال نزدیک به 
۱۰۰ میلیارد تومان اس��ت بیان کرد: از بدو حضورم 
در این مرکز، تعداد پرس��نل از ۶۸۰ نفر به ۵۷۰ نفر 
رس��یده است لذا تعهدمان، برنامه ریزی برای پخش 

۲ هزار و ۱۰۰ س��اعت اس��ت و هزین��ه مالی برنامه 
س��ازی رادیو و تلویزیون ح��دود ۱۵ میلیارد تومان 

برآورد می شود.
وی با ذکر این نکته که حمایت از صدا و سیما در 
داخل استان قابل توجه نیست اظهار کرد: در حالی 
که آذربایجان شرقی یک استان صنعتی است و باید 
حمایت های قابل توجهی ص��ورت بگیرد اما جالب 
اینکه برخی از همکاران روابط عمومی ادارات استان 
تمایل دارند حتی جلس��ات خصوصی مدیران را نیز 

پوشش خبری دهیم!
قائ�م مقام صدا و س�یما یکی از پاک دس�ت  

ترین اعضای مرکز استان است
رضای��ی در خصوص س��والات خبرن��گاران درباره 
حواش��ی قائم مقام صدا و س��یمای مرکز استان که 
اخیرا نقل محافل ش��ده اس��ت گفت: ایش��ان یکی 
از پاک دس��ت  ترین اعضای صدا و س��یمای استان 
هس��تند و چون به سن بازنشس��تگی رسیده بودند 
فعالیت ش��ان در این مرکز تمام شد اما در خارج از 

صدا و سیما به ما ارتباطی ندارد.
وی در خص��وص بحث اعلام س��رقت و آدم  ربایی 

س��طح آذربایجان ش��رقی تاکید کرد: آمار س��رقت 
و آدم  ربای��ی همان آم��ار موجود قبلی ب��وده، ولی 
بخاطر اینکه اعلام عمومی ش��ان افزایش یافته است 
مخاطبان احس��اس ناامنی می کنند و رسانه ها نقش 
مهم��ی در این حوزه دارند تا حس منفی را تضعیف 

و حس مثبت و آرامش تقویت نمایند.
در بخشهای نویس�ندگی، طنز و گردشگری 

هنوز ضعف  های زیادی داریم
رضایی با اشاره به اینکه در حوزه گردشگری ضعف  
هایی داریم که همکاران در تلاش برای تولید محتوا 
در این راس��تا هستند افزود: در این رابطه مذاکراتی 
با اداره کل گردش��گری، می��راث فرهنگی و صنایع  
دس��تی استان به عمل آمده که تا به حال نتیجه  ای 

از آن به دست نیامده است.
مدیرکل صدا و س��یمای مرکز آذربایجان شرقی با 
اش��اره به اینکه در بحث موسیقی یکی از نیروهایی 
هس��تم که از مش��تریان قدرتمند کردن موس��یقی 
آذربایجانی هس��تم خاطرنش��ان کرد: تا به حال ۲۰ 
قطعه فاخر در این حوزه تولید شده و تمام تلاشها بر 
این اس��ت که موسیقی آذربایجانی تولید شود، برای 
همی��ن منظور با مرکز تهران صحبت هایی ش��ده تا 
تولید موسیقی آذربایجانی را به ۱۰۰ قطعه افزایش 

دهیم که در طول زمان امکان پذیر است.
ب�ا ایجاد جذابیت در فرم و محتوای برنامه ها 

می توان به جذب مخاطب رسید
رضایی در پاسخ به دو سوال خبرنگار "عصرآزادی" 
ک��ه از او درباره میزان درآمد صدا و س��یمای مرکز 
آذربایجان ش��رقی از محل اجاره رستوران، ورزشگاه 
و غیره پرسید گفت: عمده درآمدهای شبکه استانی 
س��هند از محل آگهی هاست و بخش دیگری از آن 
طریق اجاره اماکن تحت مالکیت اس��ت که س��الانه 
۲ میلیارد تومان را ش��امل می گ��ردد و البته مبلغ 
قرارداد با ادارات و ارگانها به حساب خزانه واریز شده 
و در ازای ارائه طرح های تخصصی، درصد محدودی 

از آن به مرکز استان تخصیص می یابد.
مدیرکل صدا و س��یمای مرکز آذربایجان ش��رقی 
درباره س��وال دوم خبرنگار "عص��رآزادی" مبنی بر 
ض��رورت آموزش مجریانی که اش��رافیت مناس��بی 
ب��ر زبان تورکی نداش��ته و تلفیقی از فارس��ی را در 
بیان��ات خود اب��راز می دارند نیز توضی��ح داد: فقط 
بای��د در برنامه های ادبی، نحوه بیان مجریان برنامه 
به زبان ادبی تورکی باش��د اما این طور نیس��ت که 
افُت مخاطبان ش��بکه اس��تانی س��هند صرفاً به این 
دلیل باش��د به نحوی که با ایجاد جذابیت در فرم و 
محتوای برنامه های تلویزیونی می توان به موفقیت 

در جذب مخاطب دست یافت.

عصرآزادی/ س�رویس اقتصادی: جلس�ه کمیسیون کشاورزی، 
آب و محی�ط زیس�ت اتاق بازرگان�ی تبریز با محوریت "بررس�ی 
راهکارهای تحقق مدیریت یکپارچه تجارت کش�اورزی به عنوان 
پیش�ران و لوکوموتیو مدیریت مصرف بهینه آب و به روزرس�انی 
الگوی کش�ت با توجه به تغیی�ر اقلیم" با حضور معاون هماهنگی 
امور عمرانی استانداری آذربایجان شرقی، نمایندگان بخش دولتی 
و خصوصی، اس�اتید دانشگاهی و جمعی از اعضای این کمیسیون 

در محل استانداری برگزار شد.
برای رفع بحران آب به ضرورت مدیریت یکپارچه کشوری نیاز 

داریم
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق بازرگانی تبریز در 
این جلسه بر ضرورت یکپارچه  سازی و تمرکز مدیریت در بخش اجرایی 

مرتبط با محیط زیست، آب، کشاورزی و تجارت تأکید کرد.
"بش��یر جعفری" افزود: برای تحقق اهداف و اجرایی شدن پروژه  ها در 
بخش کش��اورزی، حمایت حاکمیت و اعمال دستورات لازم به نهادهای 
مرتبط در آذربایجان شرقی از جمله سازمان جهاد کشاورزی، سازمان آب 
منطقه ای، اداره کل محیط زیس��ت، اداره کل منابع طبیعی و ش��هرداری 

تبریز ضروری است.
وی اضاف��ه ک��رد: با هماهنگی این نهادها می توان تحرک بیش��تری به 

بخش خصوصی، به  ویژه در حوزه کشاورزی بخشید.
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق تبریز همچنین به 
اهمیت تجاری  س��ازی محصولات کشاورزی آذربایجان شرقی پرداخت و 
تاکید کرد: می توانیم با مشارکت دولت و بخش خصوصی، جایگاه ویژه ای 

برای محصولات کشاورزی این استان در بازارهای جهانی تعریف نماییم.
وی خاطرنش��ان کرد: این امر نیازمند تدوین برنامه ای منس��جم برای 
محص��ولات تولیدی اس��ت چرا که در ح��ال حاضر بخش��ی از تولیدات 
کش��اورزی در دس��ت کش��اورزان باقی می ماند و نمی توانن��د آنها را در 

بازارهای داخلی یا خارجی به فروش برسانند.
جعفری به بحران آب و ضرورت مدیریت یکپارچه کشوری در این حوزه 
پرداخ��ت و بر لزوم ایج��اد راهکارهایی برای کاهش قطعی برق در بخش 

کشاورزی تأکید کرد تا بتوان بیشترین بهره وری را در این حوزه داشت.
وی در بخش دیگری از اظهارات خود به موضوع انتقال آب بین حوزه ها 

و بارورس��ازی ابرها اشاره کرد و متذکر شد: با اتحاد و هماهنگی می توان 
پروژه های استانی را به بهترین شکل اجرایی کرد.

نباید نشس�ت ها به مصداق "نشس�تند و گفتند و برخاستند" 
تبدیل شود

معاون امور عمرانی استاندار آذربایجان شرقی نیز هدف از برگزاری این 
نشست ها را بهره گیری از توان و ظرفیت بین بخشی و بین نهادی برای 
حل مش��کلات اعلام کرد و گفت: برای اینکه این نشس��ت ها به مصداق 
"نشس��تند و گفتند و برخاس��تند" تبدیل نشود لازم است در هر نشست، 
وظایفی مش��خص برای هر یک از دس��تگاه های متولی تعریف شود و در 
جلس��ه بعدی مورد ارزیابی قرار گیرد و از س��وی حاضران نقد شود تا به 
نتیج��ه مطلوب برس��د.    "جبارعلی ذاکری" بر ل��زوم تفویض اختیارات 
بیش��تر به مدیران اس��تانی تأکید کرد و افزود: تمرکز قدرت در پایتخت 
باعث کُند ش��دن فرآیندها در اس��تان ها می  شود در حالی که اگر قدرت 
مدیران استانی افزایش یابد، امور جاری با سرعت بیشتری طی می شوند.  
وی با بیان اینکه ۹۲ درصد سرمایه گذاری ها در سطح آذربایجان شرقی 
به وسیله بخش خصوصی صورت می گیرد از توسعه سریع پایاب سدها به 
عنوان نمونه ای موفق از همکاری مردم و بخش خصوصی نام برد و اضافه 
کرد: با مش��ارکت مردم و بخش خصوصی، میزان توسعه پایاب سدها در 
استان امسال به ۲۰ هزار هکتار می  رسد و زمینه را برای ایجاد و گسترش 

صنایع تبدیلی فراهم خواهد کرد.
ش��ایان ذکر اس��ت در ادامه این نشس��ت، ش��رکت  کنندگان به بیان 
دیدگاه های خود در رابطه با مدیریت یکپارچه منابع در بخش کشاورزی، 

آب و محیط زیست استان آذربایجان شرقی پرداختند.

رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست اتاق بازرگانی تبریز تأکید کرد؛

حضور آذربایجان در بازارهای جهانی با مشارکت دولت و بخش خصوصی
بشیر جعفری بر ضرورت یکپارچه  سازی مدیریت آب و کشاورزی در سطح استان تاکید کرد

صدا و سیما طرفدار تولید قطعات موسیقی آذربایجانی است
مدیرکل صدا و سیمای مرکز آذربایجان  شرقی در جمع خبرنگاران تاکید کرد؛

اکبر رضایی: ۶۱ درصد هم استانی ها تماشاگر برنامه های شبکه سهند هستند

آموزش مستمر، اساس موفقیت بانک ایران زمین است
عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
به منظور تش�ریح درجه بندی شعب 
تحت پوشش، تجلیل از کارکنان برتر 
و بررس�ی عملکرد چهار ماهه ش�عب 
اس�تان های گیلان، قزوی�ن و زنجان، 
جلس�ه ای با حض�ور مدی�ر و معاون 
منطقه، روس�ا، معاونی�ن و متصدیان 

امور بانکی منطقه برگزار شد.
عص��رآزادی – ف��راز پیم��ان، در ابتدای 

جلسه بهزاد ترویجی مدیر استان از روسای شعب منطقه خواست تا گزارش کاملی از وضعیت 
شعبه خود در چهار ماهه نخست سال جاری ارائه کنند و گفت: آموزش مستمر همکاران در 
حوزه امور بانکی پایه و اساس موفقیت یک بنگاه اقتصادی است و لازم است تمامی کارکنان 
نسبت به مطالعه دقیق بخشنامه ها و دستورالعمل های بانک و همچنین گذراندن دوره های 
کاربردی مانند بازاریابی، حقوق بانکی، فن بیان اقدام کرده تا در زمان آزمون ارتقای ش��غلی 

آمادگی کامل را داشته باشند.
ترویجی ضمن تاکید بر تلاش مضاعف کارکنان، افزود: همکاران ش��عب با بررسی پتانسیل 
منطقه، بازارهای هدف را شناس��ایی کرده و با معرفی دقیق س��رویس های بانک، مش��تریان 

بانک را جذب نمایند.
مدیر منطقه بر نظافت و آراستگی فضای شعب و نظم دهی به بایگانی ها تاکید کرد و گفت: 
حفظ آراستگی و پوشش همکاران به جهت کسب رضایت مشتریان بسیار ضروری است و این 

امر را عاملی مهم در جذب مشتریان بالقوه بیان کرد.
در این جلس��ه مصطفی شبانیان معاون منطقه در خصوص طرح های جدید بانک از جمله 
ط��رح تس��هیلاتی تدبیر و کارت اعتباری انتخاب پلاس مطالب��ی را مطرح کرد و از همکاران 
خواس��ت تا به صورت روزانه به ش��رکت ها و مراکز تجاری اطراف ش��عبه خ��ود رفته و این 

محصولات را به مشتریان معرفی کنند.
در پایان از همکاران پرتلاش منطقه در طرح استانی متصدیان بانکی و همچنین میثم راجع 

به عنوان بازاریاب برتر تقدیر و قدردانی شد.

سیم کارت اربعین را مهمان »سپینو« باشید
عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
یک�ی از مهمتری�ن چالش های�ی ک�ه 
زائران اربعین حس�ینی در طول سفر 
ب�ا آن مواجه ان�د، نح�وه ارتباط گیری 
با اعضای خانواده اس�ت. قطعی تلفن 
همراه، کندی اینترنت و یا حتی تهیه 
س�یم کارت، از جمل�ه این مش�کلات 

است.
عصرآزادی - فروغ پیمان، س��فر معنوی 

اربعین زمانی دلنش��ین تر می ش��ود که زائر بتوان��د در هر لحظه، حس خ��ود را با خانواده و 
دوس��تانش به اش��تراک بگذارد، با آنها صحبت کرده و یا تماس تصویری برقرار کند. حالا اگر 
این امکانات فراهم شود، در حالی که هزینه ای هم بابت آن پرداخت نشود، می توان ادعا کرد 

که سفر اربعین می تواند یکی از بهترین و به یادماندنی ترین سفرهای هر کسی باشد.
بانک صادرات ایران که سریع ترین، امن ترین و مطلوب ترین امکان برای دریافت ارز اربعین 
با اس��تفاده از اپلیکیشن »س��پینو« را برای زائران فراهم کرده است، با افزودن خدمت »ارائه 

سیم کارت هدیه«، گام تازه ای در خدمات رسانی بهینه به مشتریانش برداشته است.
بر این اس��اس، همه کس��انی که ارز اربعین خود را از طریق اپلیکیش��ن »سپینو« دریافت 
کرده اند، می توانند هنگام مراجعه به شعب برای دریافت ارز فیزیکی، پس از اسکن بارکد ویژه 
و تکمیل اطلاعات درخواستی، کد هدیه رایگان بانک صادرات ایران را وارد کرده و سیم کارت 

»سامانتل« را از طریق پست در محل نشانی خود دریافت کنند.
س��یم کارت ویژه س��فر اربعین بانک صادرات ایران، با ۲ گیگابای��ت اینترنت رایگان، امکان 
برق��راری ارتب��اط با کیفیت و پایدار در عراق و ۲ گیگابایت اینترنت پرس��رعت رایگان داخل 
ایران را به کاربران می دهد. این سیم کارت دارای ۹۹۹ دقیقه مکالمه درون شبکه و ۹۹۹ عدد 

پیامک درون شبکه است و پس از پایان سفر اربعین نیز امکان استفاده خواهد داشت.

ثبت نام جدید ایران خودرو با حساب وکالتی بانک 
صادرات ایران

عصرآزادی/ سرویس بانک و بیمه: تا 
27 مردادماه با وکالتی کردن حس�اب 
خ�ود در بان�ک ص�ادرات ای�ران، در 

ایران خودرو ثبت نام کنید.
عصرآزادی - فروغ پیمان، مشتریان این 
بانک می توانند از روز یکشنبه ۲۱ مردادماه 
تا س��اعت ۲۴ روز ش��نبه ۲۷ مردادماه با 
 vekalati.bsi.ir :مراجعه به نش��انی

نس��بت به وکالتی کردن و مس��دود کردن ۲۳۰ میلیون تومان در حس��اب خود، برای ثبت 
درخواست خودرو در سایت ایران خودرو اقدام کنند.

بر اس��اس این گزارش، ۴۸ ساعت پس از وکالتی کردن حساب و مسدود کردن مبلغ مورد 
اشاره، از روز چهارشنبه ۲۴ مردادماه تا روز سه شنبه ۳۱ مرداد امکان ثبت درخواست خودرو 

در سایت فروش اینترنتی ایران خودرو به نشانی: ikcosales.ir فراهم خواهد شد.

تدابیر ویژه شرکت ملی پست برای دریافت گذرنامه 
زائرین اربعین

ش�رکت ملی پست امسال همانند سال های گذشته نیز وظایفی را در بحث توزیع 
گذرنامه به نقاط مختلف کش�ور برعهده دارد؛ مدیر کل پست استان تهران در این 
باره گفته اس�ت تلاش بر این اس�ت که توزیع گذرنامه به بهترین نحو و در کمترین 

زمان انجام شود.
به گزارش ایس��نا، عبدالرضا جنتی عطائی -مدیرکل پس��ت استان تهران و مجری کشوری 
توزیع گذرنامه- درباره تدابیر ویژه شرکت ملی پست برای دریافت گذرنامه های زائرین اظهار 
کرد: س��والاتی که برای افراد پیش می آید این اس��ت که با دریافت پیامک ش��ماره مرس��وله 
پس��تی ملاک بر صدور گذرنامه و تحویل به پس��ت است؟ در این زمینه باید گفت زمانی که 
پیامک می شود و کد تخصیص داده می شود، حداقل ۲۴ تا ۴۸ ساعت زمان می برد که آن را 
ب��ه همکاران من در ح��وزه صدور تحویل دهند. از زمانی که به تحویل می دهند ۴۸ الی ۷۲ 
ساعت در مراکز استان ها تحویل می شود و در تهران نیز به دلیل حجم زیاد مراجعات به مرکز 
توزیع و مبادلات ما در خواست می کنیم که مراجعه به آن محل نداشته باشند و همکاران ما 

خود گذرنامه ها را طبق آدرس تحویل می دهند.
جنتی گفت: ش��هروندان اگر می خواهند تسریع در کار داشته باشند، به نواحی توزیع محل 
سکونت خود مراجعه کنند که ما اسامی نواحی توزیع را در بنری آماده کردیم که شهروندان 
اطلاعات لازم را در این زمینه داش��ته باش��ند.مدیرکل پست اس��تان تهران تشریح کرد: در 
تهران همه روزه س��اعت پنج تا پنج و نیم بعدازظهر هم��کاران من در مرکز تجزیه مبادلات 
گذرنامه هایی که صادر ش��ده ب��ه آدرس تهران را دریافت می کنن��د و به نواحی توزیع محل 
س��کونت افراد می برند و این برای کسانی است که عجله دارند و می خواهند گذرنامه خود را 
تحویل بگیرند.وی افزود: همکاران من تا پاسی از شب زمانی که مراجعه کننده داشته باشیم، 
این آمادگی را دارند که در باجه تحویل دهند و هر چیزی که در باجه تحویل نشود و به فردا 
موکول ش��ود، نامه رسان به آدرس مربوطه آن را تحویل می دهد. مسئله ای که امسال نسبت 
به س��ال های گذشته توزیع گذرنامه ها را برای شبکه پستی و مردم آسان کرده، بحث شماره 
همراه و شماره تماسی است که بر روی پاکت گذرنامه ها لحاظ شده است و همکاران ما تلاش 

می کنند چنانچه دسترسی به افراد نداشتند، تماس بگیرند و اطلاع رسانی کنند.
وی ک��ه در یک گفت وگوی رادیوی��ی صحبت می کرد، تأکید کرد: امس��ال با هماهنگی با 
اداره گذرنام��ه اس��تان تهران، مصوب و مقرر ش��د که تا روز اربعین هی��چ گذرنامه ای رابه به 
اداره گذرنامه برگش��ت ندهیم و در باجه معطله بماند و اگر ش��ماره تماس نداشت، افراد بین 
پس��ت و اداره گذرنامه س��رگردان نباشند. همچنین همانند س��ال های گذشته این امکان در 
سایت ش��رکت ملی پست در قسمت رهگیری مرس��ولاتوجود دارد که بتوانند گذرنامه خود 

را پیگیری کنند.

دهقان ناصرآبادی نماینده محترم مردم شریف شهرستان های کازرون و کوهچنار در مجلس دوازدهم شورای اسلامی:

 تقویت توان مالی بانک مسکن با تحقق افزایش سرمایه ۱۰۰ همتی؛ 
ضرورتی اجتناب ناپذیر در جهت خانه دار شدن مردم


